

# M1NT<sup>®</sup>

S H A N G H A I

# NEWS

FOR IMMEDIATE RELEASE 2010/10.12

## Back by Popular Demand DJ BeatBreaker Joins M1NT for Their Halloween Party

PRESS RELEASE DATE: SHANGHAI, 12 October

On the ghoulish evening of Saturday October 30th, 2010 M1NT Shanghai is proud to present no other than DJ Beatbreaker: Keeping New York City moving with his steady stream of award winning remixes. His ability to combine electro based sounds with salsa, RnB, rock and classics has made his shows both innovative and familiar. BeatBreaker is holding down the #1 spot on several websites and his remixes of One More Time, Hands Go Up, Shots, Push It!, We No Speak Americano are played every night in M1NT and certainly all around the world.

*Club Manager Magnus explains.*

DJ Beatbreaker has joined us once before and we were all very happy with his set. He really rocked it with a great blend of music that everyone loved. We always try to bring the latest and best and for this Halloween we wanted to give Shanghai something special. Also don't miss French top crew, DJ Mouss and MC Eklips November 19<sup>th</sup>.

Date: October 23rd 9PM

Ticket Price: 100rmb ( Non member )

Location: M1NT Shanghai 24<sup>th</sup> floor 318 Fuzhou Road

Dress code: Smart Casual

###

### About M1NT Shanghai

M1NT Club and Cocktail Lounge is Shanghai's premium entertainment venue located on the 24<sup>th</sup> floor it has 360 degree views of the Pudong skyline as well as the Bund and People Square. M1NT consists of a fusion grill restaurant, a cocktail lounge, a night club and a roof top terrace. Having received all of the major industry awards including, Best Restaurant, Best Cocktails, Best Club and Best Design in 2010 M1NT has set the benchmark in the world's most populated and fastest growing city. Regularly hosting international DJ's and major international luxury brand events including Ferrari, Jimmy Choo, Lamborghini, Diesel, Porsche and Shanghai Film Festival, there is always something going on, weekends and Wednesdays Models Night and Thursdays ICON! event are a huge hit with all the A-list, local and expat crowd. Should you have any inquires contact us at [marketing@m1ntglobal.com](mailto:marketing@m1ntglobal.com)

+86 21 6391 2811 | [BOOKINGS@M1NTGLOBAL.COM](mailto:BOOKINGS@M1NTGLOBAL.COM) | [WWW.M1NTGLOBAL.COM](http://WWW.M1NTGLOBAL.COM)  
LEVEL 24, 318 FUZHOU ROAD, NEAR MIDDLE SHANDONG ROAD 福州路318号24层, 近山东中路



The poster features a DJ in a black t-shirt with 'EMPIRE STATE SOUND' and a black cap. The background is dark with orange and yellow bokeh lights. Text includes 'M1NT SHANGHAI', 'Veuve Clicquot', 'FOR HALLOWEEN', 'DJ BEATBREAKER', 'CURRENTLY No.1 AT CROOKLYN CLAN', and 'SATURDAY 9PM OCTOBER 30TH, 2010'.

Halloween 之夜 DJ BeatBreaker 受邀再次回到 M1NT

上海, 12/10/2010

在万圣节前夜，10月30日周六晚，2010年M1NT上海重磅推出DJ BeatBreaker: 纽约城混音冠军。他能将电子乐完美的与 Salsa, RnB, rock and classics 结合，独具创新又耳熟能详。

BeatBreaker 在各大网站都稳居榜首。One More Time, Hands Go Up, Shots, Push It! We No Speak Americano 每晚都在 M1NT 回放，就像回荡在世界各地一样。

俱乐部经理 Magnus 说道，

DJ BeatBreaker 上次来到 M1NT，让所有人都为之尽兴，疯狂。

我们总是试图将最好的，最特别的音乐的活动带到上海。别忘了，来自法国的顶级团队 DJ Mouss 和 MC Eklips 也将在 11 月 19 日在 M1NT 等你的到来。

日期: 10月21日晚9点

门票: 100元(非会员)

地点: M1NT 上海 福州路 318 号 24 楼

着装要求: 休闲正装

###

#### 关于 M1NT 上海

M1NT 俱乐部和鸡尾酒吧是上海最高级的娱乐场所，在这里您可以 360 度的视角全面俯瞰浦东、外滩及人民广场美景。在这个世界人口最多、发展速度最快的城市上海，M1NT 已获得年度最佳餐馆、年度最佳鸡尾酒、年度最佳俱乐部及年度最佳设计大奖。一直举办各种世界顶级 DJ 派对，也与很多顶级的奢侈品牌合作承办活动，包括法拉利、JIMMY CHOO，兰博基尼、DIESEL、保时捷以及上海国际电影节。这里周三的模特之夜、周四的 ICON 派对，以及周末的狂欢夜都吸引着本地和外籍的各界名流。若您有任何疑问请联系我们: [marketing@m1ntglobal.com](mailto:marketing@m1ntglobal.com)

+86 21 6391 2811 | [BOOKINGS@M1NTGLOBAL.COM](mailto:BOOKINGS@M1NTGLOBAL.COM) | [WWW.M1NTGLOBAL.COM](http://WWW.M1NTGLOBAL.COM)  
LEVEL 24, 318 FUZHOU ROAD, NEAR MIDDLE SHANDONG ROAD 福州路318号24层, 近山东中路